
 PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi 29.04.2025 
      

La sediul Primariei comunei Puchenii Mari are loc sedinta ordinara a Consiliului Local pe 
luna aprilie 2025, sedinta convocata de Primarul comunei Puchenii Mari prin Dispozitia 
nr.177/23.04.2025. 
     Invitatia la sedinta a fost transmisa domnilor consilieri de catre dna Manta Finela pentru  
mail, tabelul convocator inregistrat la nr.5173/23.04.2025. 
    In urma apelului nominal s-a constatat ca la sedinta au fost prezenti un numar de 14 
consilieri din numarul total de 15, din care 12 fiind prezenti fizic si 2 prezenti in online, sedinta 
fiind legal constituita. La sedinta mai participa dna Ceocea Mariana - secretar general si dl 
primar Negoi Constantin. 
          Dna secretar general Ceocea Mariana, anunta presedintele de sedinta ca domnul 
consilier Petre Constantin si-a prezentat demisia in data de 28.04.2025, inregistrata sub nr. 
5309/28.04.2025.  
          Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana  deschide sedinta prin a da citire  
articolului cu privire la inregistrarea live din Regulamentul de functionare al Consiliului Local 
Puchenii Mari si declara sedinta deschisa. 
          Da citire dupa aceea ordinii de zi pe care o  supune la vot si  se voteaza in unanimitate. 
          Dna secretar general Ceocea Mariana, anunta presedintele de sedinta ca domnul primar 
Negoi Constantin, doreste sa mai aduca, verbal, ceva modificari proiectului de hotarare 
27/22.04.2025 privind completarea HCL nr.92/18.12.2024 asupra stabilirii impozitelor si taxelor 
pentru anul 2025(taxe piata), proiectul de hotarare initial nr.4424/02.04.2025 afisat pe site 
pentru dezbateri. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana este de acord si da cuvantul 
domnului primar, care spune ca pe perioada decembrie 2025 – aprilie 2026, perioada care pana 
acum piata era inchisa, sa se stabileasca o taxa de 15 lei/zi pentru fiecare spatiu ocupat,  iar 
pentru cei care parcheaza masinile proprii si stationeaza peste noapte sa se stabileasca o taxa 
de 5 lei/zi, iar pentru locuitorii din comuna care sunt comercianti si in acelasi timp si producatori, 
sa li se ofere gratuit 2 spatii, iar daca mai doresc un alt spatiu peste cele 2 sa plateasca chiria 
conform taxelor stabilite prin hotararea de consiliu local. 
          Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba cine este taxatorul  si 
care este programul de la piata al celui care incaseaza, la care domnul primar spune ca 
programul este de dimineata de la ora 4.00 pana pe la orele 13.00 – 14.00. 
         Dna consilier Gradinaru si dl consilier Cozar Octavian-Ionut  intervin si intreaba daca 
camerele de la piata functioneaza sau nu, la care domnul primar spune ca nu functioneaza, dar, 
sa spuna domnul consilier Herea Constantin situatia camerelor, ca stie mult mai bine decat 
dumnealui. 
         Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca a aflat de la diverse 
persoane ca in piata raman anumite persoane care dorm acolo pe toata perioada verii si de aici 
rezulta foarte multe gunoaie. 
         Domnul primar spune ca nu e  cazul sa puna in discutie acest lucru, deoarece asa se 
intampla mai in toate pietele de acest gen si cei care raman si innopteaza in piata sunt cei de la 
Ramnicel, ei vin de la inceputul sezonului si pleaca de acolo decat la terminarea acestuia. 
        Au inceput discutii foarte aprinse intre domnul primar, dna Udrea si domnul Cozar, cu 
ridicarea tonului si multe altele, cum de altfel se vede si in inregistrare. 
        Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana si domnul consilier Cozar insista 
sa se consemneze in procesul verbal de catre doamna secretar general, ca au fost jigniti foarte 
tare de catre domnul primar. 
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Discutiile au fost foarte aprinse cu mai multe replicii, dupa care domnul consilier Cozar Octavian 
Ionut il intreaba pe domnul primar daca a fost sa vada ce mizerie este la toaletele din piata si 
totodata dumnealui considera ca ar fi foarte bine daca camerele de acolo ar functiona, sa se 
poata vedea cine face atata gunoi si atata mizerie. 
       Domnul consilier Comanici Cornel ii spune dnei consilier Udrea Lavinia Ioana sa se mai 
potoleasca cu atatea filmari, deoarece  oamenii din piata au vorbit urat la adresa dumneaei. 
       Doamna consilier Gradinaru Vasilica se adreseaza catre domnul consilier Comanici si ii 
spune ca aceasta este varianta dumnelor, nu ca au spus oamenii din piata. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca doreste sa revina la 
proiectul de hotarare si intreba ce se va face cu persoanele care vor ramane in permanenta in 
piata pe toata perioada sezonului.       
     Doamna consilier Gradinaru Vasilica doreste sa se stabileasca ceva, sa se ia o masura, 
sa se faca ceva, iar cei care fac atata mizerie acolo sa si plateasca,  problema mizeriei ar fi 
singura problema in aceasta piata. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca acestia ar trebui dati 
afara  sau sa se gaseasca solutii pentru igienizarea pietei. 

Domnul consilier Cozar Octavian Ionut spune si dumnealui acelasi lucru. 
Domnul primar spune cu un ton mai ridicat sa termine cu aceste discutii si ca nu se 

poate face asa ceva, sa ii dai afara pe comercianti si nu vor putea ei sa puna mana pe acea 
piata. 

Domnul consilier Cozar Octavian Ionut spune ca aceasta piata este a comunei. 
Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca piata a fost facuta din 

banii comunei, dupa care domnul primar a spus sa vina dumnealor cu propuneri deoarece sunt 
in numar de 15, iar dumnealui este unul singur. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba inca odata cine este 
casier si cum este stabilita taxa: pe zi sau pe intrare pentru cumparatori. 

Domnul primar spune putin iritat, ce tot intreaba cine incaseaza, chiar nu stiu ca in acea 
piata incaseaza salariatii primariei, iar domnul consilier Herea Constantin completeaza spunand 
ca taxa este stabilita pe intrare/zi, oamenii  neintrand de 10 ori intr-o zi. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba daca pentru acele 
autoturisme care stationeaza stabilesc pana la urma o taxa sau nu. 

Doamna consilier Gradinaru Vasilica spune ca ar fi normal ca acesti oameni care le lasa 
acolo sa se discute cu ei sa si le ridice de acolo. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba daca cei care 
desfasoara alimentatie publica platesc sau nu platesc taxe. 

Domnul primar spune: “Hai sa ne intelegem ce inseamna alimentatie publica”, iar 
dumnealor raspund ca: stiu ce inseamna alimentatie publica. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica mentioneaza ca nu sunt reglementate taxele in acest 
HCL, special pentru alimentatie publica. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia-Ioana propune ca ar fi bine sa se 
stabileasca o taxa speciala in acest sens. 

Domnul primar spune ca nu este rea ideea, iar situatia care a existat pentru cei 300 mp 
care au fost ocupati de anumite persoane si care  nu au platit, acestia la un moment dat vor 
plati, iar ceilalti comercianti care au aparut acum au un chiosc unde se vand produse pentru 
oamenii din piata, acestia neputandu-se deplasa la magazinele din comuna.  

Dna consilier Gradinaru spune ca terenul pentru desfacere alimentatie publica, ar fi al 
unei persoane fizice si ca cel care detine magazinul  a desfacut gardul si isi desfasoara 
activitatea acolo. 

Dl primar mentioneaza ca da, acesta este Chitrosu, magazinul fiind amplasat pe terenul 
fiului dumnealui, iar locurile din fata care sunt ale pietei, acesta le plateste. 

Dna consilier Gradinaru si dna Maluroiu intreaba daca este  normal acest lucru. 
Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca il favorizeaza pe fiul 

dumnealui. 
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Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca ar trebui toata lumea sa beneficieze de acest 
lucru, mentionand ca unii au castigat in  instanta, iar altii au pierdut si trebuie sa plateasca. 

Dl consilier Herea Constantin spune sa trecem mai departe, iar dna presedinte de 
sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca trebuie sa se lamureasca lucrurile, inainte de 
ase trece mai departe. 

Intervine dna consilier Gradinaru Vasilica si spune sa mergem mai departe la 
modificarile aduse de dl primar verbal. 

Dna consilier Maluroiu mai adreseaza o intrebare referitor la balciul care tocmai s-a 
incheiat, care au fost taxele si cum s-au incasat acestea.  

Dl primar mentioneaza ca acestea au fost stabilite de fostul consiliu local si ca asa au 
fost incasate taxele pentru balci.  

Dna consilier Gradinaru Vasilica mentioneaza faptul ca aceste taxe nu au fost incasate 
corect, acestea trebuiau sa fie incasate in baza unei hotarari de inchiriere a spatiului pe mp, 
dupa care dl primar intreaba casiera cum s.a facut incasarea, iar aceasta a raspuns ca 
incasarile s.au facut conform taxelor si impozitelor stabilite in luna decembrie 2024. 

Intervine dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana care mentioneaza ca 
acesta discutie referitor la taxele pentru balci nu a fost trecuta prin  noul consiliu local, dupa 
care dl primar spune ca au fost trecute prin consiliul local exact cum a spus si casiera, mai 
devreme, ca s-au incasat conform taxelor stabilite in decembrie 2024. 

Domnii consilieri au revenit din nou la discutia referitoare la locurile pentru producatorii 
locali intreband care este aleea destinata acestora, iar dl primar raspunde ca acea alee este pe 
mijloc si doar partial din aceasta o folosesc producatorii nostri, deoarece nu mai sunt asa de 
multi cum erau la inceput si capatul aleei dinspre toalete a fost inchiriat unor comercianti. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, dupa toate discutiile purtate,  
supune la vot modificarile aduse de dl primar. 

Se supune la vot si se voteaza in unanimitate, atat cei prezenti fizic cat si cei din online. 
Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana trece mai departe la proiectul 

de hotarare 4377/2025 privind aprobarea indexarii impozitelor si taxelor locale pentru anul 2026 
cu rata inflatiei. 

Dna consilier Maluroiu crede ca s-a strecurat o mica greseala in privinta redactarii 
referitor la Comunicatului INS, in preambulul acestui proiect si doreste sa se faca corectia si sa 
se treaca corect in hotararea de consiliu local. 

Dna secretar general isi insuseste greseala si spune ca v-a face corectia in proiect, cat 
si in hotararea de consiliu local, unde se va trece corect. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana supune la vot proiectul de 
hotarare. 

  Se voteaza in unanimitate, atat cei prezenti fizic cat si cei din online. 
Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana trece mai departe la proiectul 

de hotarare nr.25/2025 privind aprobarea rectificarii bugetului local al comunei Puchenii Mari pe 
anul 2025. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca dumneaei stie ca prin legea bugetului de stat 
nu se fac rectificari in primele 6 luni din an, noi fiind in primele 6 luni si nu putem face 
rectificarea, la care dl primar spune ca nu este o rectificare, aceasta argumentand ca ar fi o 
exceptie, iar prin acest proiect de hotarare ar trebui ceva fundamentat obligatoriu, dar nu 
intelege ce doreste dumnealui de fapt cu acesti 50.000 neputandu-se efectua lucrarea toata. 

Prin acest proiect de hotarare care priveste consolidarea seismica si reabilitarea 
energetica Gradinita Pietrosani, dl primar spune ca este vorba despre eficientizarea acesteia.  

 Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca avem nevoie de implementare de proiect si 
intreaba ce doreste sa faca cu acesti banuti, numai expertiza, la care dl primar, spune ca a 
aparut o masura referitoare la consolidarea seismica si reabilitarea energetica Gradinita 
Pietrosani. 
 Dna consilier Gradinaru Vasilica  intreaba pentru ce sunt alocati banii si care este 
termenul pentru depunerea acestuia, iar raspunsul dlui primar este ca cu acesti bani se vor 
demara fazele pentru SF, PT, expertiza, iar termen nu exista,” primul venit, primul servit”, in 
functie de cat de repede este depus proiectul. 
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Dna consilier Gradinaru Vasilica  intreaba daca este ceva scris in sensul unui termen 
limita pentru depunerea proiectului, pentru a se lamuri si dumnealor din ce fonduri se va 
executa lucrarea, din fonduri nerambursabile sau nu, la care dl primar raspunde ca din fonduri 
nerambursabile, iar dumneai nu intelege cum poate achita un proiect cu aceasta suma de 
50.000, la care dl primar  raspunde ca aceasta suma a fost votata de catre ei si ca reprezinta 
inceperea implementarii proiectului. 

Dl primar spune ca nu este vorba de executie, este vorba despre documentele pentru 
depunerea acestui proiect, pentru accesarea banilor europeni. 

Dupa care dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca dumneaei 
are o nelamurire cu privire la titlul acestui proiect, nu i se pare corect denumirea acestuia, la 
care dl primar raspunde ca titulatura este corecta si asa  va ramane, dupa care acesta 
mentioneaza ca daca vor sa voteze sau nu. 

Intervine dl consilier Herea Constantin care sustine ca asa este denumirea proiectului. 
 Intervine dna consilier Gradinaru Vasilica  si spune ca ar propune ca acest proiect sa fie 

amanat pentru sedinta urmatoare, la care dl primar mentioneaza ca nu se poate amana 
deoarece o sa pierdem acest proiect, dupa care dna consilier Gradinaru Vasilica spune din nou 
ca totusi este nelamurita si doreste ceva clarificari in legatura cu acest aspect. 

Este chemata in sedinta dna Manta Finela, consilier in cadrul compartimentului financiar 
contabil iar dumneaei spune ca este un proiect nou pe lista de investitii, nu exista un termen 
limita, pana la epuizarea fondurilor, nu se stie cate proiecte sunt in evaluare, cate au fost 
aprobate, dupa care dna Gradinaru intreaba ce documente se vor depune, iar dna Manta Finela 
spune ca se depune o cerere, raportul sintetic al expertizei si un raport audit energetic, plus 
consultante. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca i se pare ca suma de 50.000 ar fi foarte mare 
numai pentru cateva documente care trebuiesc depuse. 

Dna Manta Finela spune ca nu stie exact cat va costa, asta nu inseamna ca se vor 
cheltui toti acesti 50.000. 

Dl primar intervine si spune ca acesti bani pe care ii supunem spre aprobare sunt si 
pentru SF, PT, DDE, plus consultanta. 

Dna consilier Gradinaru Vasilica intreaba ca daca se aloca o suma mai mica decat cea 
propusa este vreo problema, la care dna Manta Finela, spune ca nu este nici o problema, 
deoarece aceasta suma propusa este pentru demararea procedurilor. 

Intervine dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana si intreaba de ce nu 
ramane cum era, dl primar intervenind si spunand ca acei bani s.au cheltuit pe alte proiecte. 

Dna Manta Finela spune ca acela era un fond de rezerva, suma de bani trebuie pusa 
punctual pentru denumirea obiectivului de investitie, in momentul cand proiectul va deveni 
eligibil se va incepe cu DALI, intervenind din nou dna presedinte de sedinta consilier Udrea 
Lavinia Ioana  si spunand ca trebuie sa se specifice exact toti pasii, dupa care  dna Manta 
Finela  enumerand pasii necesari, adica, DALI, DTAC, PT, DDE si executie. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba, daca firma de 
consultanta a spus cat  o sa coste aceste 3 documente, la care dna Gradinaru spune ca expertii 
vor spune cat va costa. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca se poate micsora 
suma, iar dl primar spune ca se si poate mari suma, iar dna Gradinaru spune si dumneaei ca 
putem sa o si diminuam, dar dl primar intreaba unde se vor duce banii, cu ce ne ajuta suma de 
20.000 ramasa. 

Dl Chirca Marin intreaba si dansul ca daca suma de 30.000 nu se ajunge ce se va 
intampla, iar dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca va ajunge suma. 

Dl consilier Herea Constantin intervine si intreaba daca se voteaza sau nu, dupa care dl 
primar spune ca chiar daca se voteaza suma propusa initial, banii se vor folosi intr.un alt cont la 
rectificarea din iulie. 

Dl consilier Cozar Octavian-Ionut intervine si spune ca trebuie sa se factureze  si sa se 
plateasca o suma mica, nu sa se mearga pe maximum la expert. 
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Apar  discutii contradictorii intre dl primar si dl Cozar, dna Udrea referitor la cheltuielile 
pentru proiectul discutat. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana propune supunerea la vot 
pentru suma de 30.000, pentru documentatie propunere proiect. 

Dl consilier Dl Herea Constantin intervine si spune ca se supune la vot proiectul initiat de 
catre dl primar si dupa aceea se supune la vot. 

Se supune la vot si se voteaza astfel: 
- 7 voturi impotriva pentru proiectul initial (Udrea Lavinia Ioana, Gradinaru Vasilica, Cozar 

Octavian Ionut , Maluroiu Maria Magdalena, Dumitrache Marian, Tanase George 
Laurentiu, Pandelache Monica Marinela). 

- 7 voturi pentru ( Chirca Marin, Ghita Florea, Comanici Cornel, Sebe Georgiana –
Cristina, Moise Gheorghe, Banu Alexandru, Herea Constantin). 

Dna secretar general Ceocea Mariana aduce la cunostinta dnei presedinte de 
sedinta Udrea Lavinia-Ioana ca proiectul nu trece in aceasta forma cu voturi egale, dupa 
care au existat mai multe discutii in contradictoriu intre consilieri si dl primar. 
Intervine dna consilier Maluroiu si spune ca acest proiect este important sa fie cuprins in 
buget indiferent de suma, iar dl consilier Moise Gheorghe o intreaba de ce nu a lasat cu 
suma propusa de dl primar si tin neaparat sa il aprobe cu suma de 30.000 si se insista 
sa se mentioneze acest lucru. 

Dna consilier Sebe Georgiana face si dumneaei o propunere cu suma 45.000 la 
care cere parerea celorlalti consilieri, care sunt impotriva sumei de 50.000. 

Dl consilier Chirca Marin vine si dumnealui cu o propunere de 40.000, adica nici 
45.000, nici 30.000. 

Dna Maluroiu spune ca in momentul cand dumnealor au venit cu acest 
amendament pentru aprobarea sumei de 30.000 au avut un rationament, dumnealor ce 
rationament au, dupa care au continuat mai multe discutii in contradictoriu. 

Dna secretar general Ceocea Mariana insista si o roaga pe dna presedinte de 
sedinta Udrea Lavinia-Ioana sa intervina pentru a calma spiritele si sa se supuna la vot 
proiectul. Dl primar spune sa se voteze cu suma de 20.000 pentru a se incheia discutiile 
contradictorii. 

Se supune la vot si se voteaza in unanimitate pentru suma de 30.000. 
Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, trece mai departe la 

proiectul de hotarare 26/2025 privind revocarea HCL nr.8/12.03.2025 privind aprobarea 
modificarii HCL nr.7/12.03.2025 privind adoptarea Regulamentului de Organizare si 
Functionare a Consiliului Local al comunei Puchenii Mari, dupa care dl primar spune ca 
deja au inceput cu revocari de hotarari de consiliu. 

Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca aici este vorba 
despre o eroare de procedura, un proiect de succes propus de consilierii locali USR si 
insista sa aduca la cunostinta ca filmarile live sunt urmarite. 

Dl primar mentioneaza ca dumnealor in calitate de consilieri locali din partea 
partidului USR, intotdeauna au votat impotriva proiectelor initiate de dumnealui, ca 
lucrurile sa nu mearga bine in comuna. 

Dna presedinte insista prin a aduce la cunostinta tuturor ca filmarile si 
inregistrarile se vad si ca trebuie sa existe transparenta, aceasta mentionand ca sunt 
3000 de cetateni live, la care dl primar spune ca aceste filmari sunt inregistrate tot 
pentru partidul dumnealor-USR, iar dl. consilier Herea Constantin insista sa mearga mai 
departe si sa nu se mai puna accent asa mult pe aceste vizualizari dupa care si dl 
primar se ridica suparat indemnandu-i pe cei 7 consilieri ai partidului PNL sa paraseasca 
sala de sedinte, “deoarece dna presedinte nu respecta ordinea de zi”. 

Dna secretar general Ceocea Mariana mentioneaza ca sedinta nu poate 
continua, deoarece nu mai exista cvorum. 

Dna consilier Maluroiu intreaba  daca se pleaca din sedinta, daca mai le este 
platita indemnizatia de consilier, daca nu cumva exista ceva, care sa ii oblige sa ramana 
pana la finalul sedintei. 
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Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana, dupa ce consilierii au 
parasit sala de sedinta, invita pe dna secretar general sa mearga impreuna cu dumneaei 
sa ii roage pe acestia sa se intoarca in sala de sedinte, pentru a continua pana la 
momentul reluarii votului si epuizarii sedintei de consiliu local. 

Au mers impreuna in biroul primarului unde se aflau toti consilierii din cadrul 
partidului PNL, care au fost rugati sa se intoarca in sala de sedinte si au refuzat. 

Nemaiexistand  cvorum sa se poata continua sedinta de consiliu, dna presedinte 
consilier Udrea Lavinia Ioana insista sa se consemneze foarte clar in procesul-verbal ca 
sedinta nu s-a mai putut desfasura, iar conform art.28, alin(18) din Regulamentul de 
Organizare si Functionare al Consiliului Local al Comunei Puchenii Mari,” Consilierii 
locali care figureaza initial prezenti la sedinta, dar au parasit ulterior sedinta nejustificat 
si fara aprobarea presedintelui de sedinta si nu se mai intorc pana la momentul reluarii 
votului, vor beneficia de indemnizatia aferenta sedintei respective  redusa la jumatate, 
chiar daca au votat  materialele supuse votului pana la momentul la care au parasit 
sala”,  dupa care  declara sedinta inchisa. 

                  Dupa redactarea procesului verbal initial care in sedinta din 23.05.2025, a fost supus 
la vot si amanat pentru completari, la solicitarea presedintei de sedinta dna consilier Udrea 
Lavina Ioana, aceste completari au fost atasate alaturat conform anexei. 
 
 
 
 
                 Presedinte de sedinta,                                                     Secretar general, 
                     Consilier, 
              Udrea Lavinia Ioana                                                          Ceocea  Mariana       

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Anexa la Procesul Verbal din 29.04.2025 
 

     Primarul in functie introduce un amendament verbal în timpul ședinței de consiliu local fără 
sa fi obtinut referatele din partea aparatului de specialtate in prealabil, ca pentru locuitorii din 
comuna care sunt comercianti si in acelasi timp si producatori, sa li se ofere gratuit 2 spații, iar 
daca mai doresc un alt spatiu peste cele doua sa plateasca chiria conform taxelor stabilite prin 
hotararea de consiliu local. 
   Propozitie in neconcordanta cu realitatea, recomand stergere     (Au inceput discutii foarte 
aprinse intre domnul primar, dna Udrea si domnul Cozar, cu ridicarea tonului si multe altele, 
cum de altfel se vede si in inregistrare.) 
Doamna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana continuă sa pună întrebări de 
clarificare in ceea ce privește proiectul de HCL propus de primar, la care acesta începe sa tipe 
si sa ridice tonul în ședința de consiliul local ca sa stopeze discuțiile. Domnii consilieri locali 
Udrea si Cozar continua sa puna intrebari de clarificare, fara sa ridice vocea in sedinta de 
consiliu local, cum se vede si in inregistrarea live. 
        Dna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana si domnul consilier Cozar insista 
sa se consemneze in procesul verbal de catre doamna secretar general, ca au fost jigniți de 
către primarul in functie. în timp ce îsi exercita atribuțiile legale de consilier local și președinte 
de ședință, primarul i s-a adresat doamnei consilier Udrea cu următoarea expresie jignitoare: 
„du-te la mă-ta și la tac-tu”, țipând la ea în repetate rânduri, cu intenția clară de a o intimida și a 
o reduce la tăcere pentru că a solicitat clarificări privind proiectele de hotărâre propuse de 
primar pe ordinea de zi. Si tot primarul in functie l-a insultat și pe consilierul local Cozar 
Octavian-Ionut, adresându-i cuvântul: „animalule”, o insultă gravă, de natură să aducă 
atingere nu doar demnității persoanei vizate, ci și întregului climat de funcționare instituțională. 
Domnii consilieri Udrea si Cozar au raspuns fara sa ridice vocea la primarul in functie, ca nu 
este in regula sa fie jigniti in sedinta de consiliu local în condițiile in care ei isi exercita 
mandatele de consilieri locali si pun intrebari de clarificare cu privire la proiectele de HCL in 
discutie. 
         
Discutiile au fost foarte aprinse cu mai multe replicii ( propozitie in neconcordanta cu realitatea, 
recomand stergere) 
 
Discuțiile au mers mai departe, in timp ce primarul in functie a continuat sa ridice vocea si sa 
deranjeze si sa perturbe prin interventiile sale galagioase, sedinta de consiliu local. 
 
     Doamna consilier Gradinaru Vasilica doreste sa se stabileasca ceva, sa se ia o masura, 
sa se faca ceva, iar cei care fac atata mizerie acolo sa si plateasca.  problema mizeriei ar fi 
singura problema in aceasta piata. ( sfarsit de propozitie in neconcordanta cu realitatea, 
recomand stergere) 

 Doamna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana spune ca acei comercianti 
care nu respecta regulamentul pietei locale de ordine si functionare, care continua sa aiba un 
comportament antisocial sa nu mai fie lasati sa comercializeze in piata noastra locala si sa se 
gaseasca soluții pentru igienizarea pietei si a permite comerciantilor care locuiesc sezonier in 
piata locala sa aibe acces la apa potabila, toalete functionale si dușuri. 

Doamna presedinte de sedinta consilier Udrea Lavinia Ioana accentueaza ca nimeni nu 
doreste sa ii dea afara pe comerciantii din piata locala, dar toata lumea trebuie sa respecte 
reguli de bun simt si sa nu mai faca mizerie sau sa deranjeze producatorii si comerciantii locali. 

Doamna consilier Maluroiu Maria subliniaza in repetate randuri ca este necesar sa se 
puna in aplicare HCL in vigoare care interzice alimentația publică in piată, să se inchidă 
chioscurile care funcționează ilegal in prezent si să se refacă gardul dezafectat din dreptul 
acestor chioscuri unde se comercializeaza mancare si bauturi in spatiul pietei locale. 

 
Dl primar mentioneaza ca dumnealor in calitate de consilieri locali din partea 

partidului USR, intotdeauna au votat impotriva proiectelor initiate de dumnealui, ca 
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lucrurile sa nu mearga bine in comuna. Dna presedinte consilier local Udrea Lavinia 
raspunde ca primarul in functie dezinformeaza, ca nu este adevarat ca consilierii locali 
USR au votat impotriva proiectelor propuse de primar, dimpotriva ca sustin dezvoltarea 
comunei dar este normal sa se ceara clarificari in ceea ce priveste proiecte de HCL 
propuse sau sa se propune amendamente de catre consilierii locali. Acestea sunt 
sustinute si de consilierul local Cozar Octavian care spune ca primarul in functie 
incearca sa dezinformeaze cetatenii cu privire la activitatea consilierilor locali USR.  

Dna presedinte insista prin a aduce la cunostinta tuturor ca filmarile si 
inregistrarile se vad si ca trebuie sa existe transparenta, aceasta mentionand ca sunt 
vizualizate uzual de peste 3000 de cetateni, la care dl primar spune ca aceste filmari 
sunt inregistrate pentru partidul dumnealor-USR, dupa care se ridica suparat 
indemnandu-i pe cei 7 consilieri ai partidului PNL sa paraseasca sala de sedinte.  

 
Propozitie in neconcordanta cu realitatea, recomand stergere   (deoarece dna 

presedinte nu respecta ordinea de zi.) 
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